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Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które odbylo

w dniu 17 kwietnia 2008 r. w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyla - Przewodniczaca Komisji

Samorzadowo-Spolecznej -Pani Helena Rusak.

Ad.l. •
Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak o godz. 9.00. otworzyla wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, ze zgodnie z lista obecnosci

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych decyzji.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wójt Gminy - Maria Kopczewska,

2) Zastepca Wójta- Rafal Tustanowski,

3) Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski,

4) Przewodniczacy Rady- Tadeusz Grala,

5) Wiceprzewodniczacy Rady - Piotr Kuznicki,

6) Soltysi Gminy Ksawerów.

Ad.2.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak po odczytaniu proponowanego porzadku obrad

i stwierdzeniu braku uwag postawila wniosek o jego zatwierdzenie.

W wyniku przeprowadzonego glosowania radni-czlonkowie Stalych Komisji - 13 glosami

"za", bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad.

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2.Zatwierdzenie porzadku obrad.

3.0piniowanie projektów uchwal na XXVII Sesje Rady Gminy Ksawerów:

3.1. w sprawie sprawozdania z wykonania budzetu w zakresie realizacji programu

profilaktyki i rozwiazywania problemów alkoholowych w 2007 r.

3.2. w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiazywania

problemów alkoholowych na 2008 rok.

3.3. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na

2008 rok.

4. Sprawy rózne i wniesione.
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5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.1.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie sprawozdania z wykonania budzetu w zakresie realizacji programu profilaktyki

i rozwiazywania problemów alkoholowych w 2007 r. Zgodnie z ustawa, co roku Komisja

uchwala plan dzialania, który jest realizowany w trakcie roku.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak powiedziala, ze w przedstawionym

"Sprawozdaniu" brakuje danych mówiacych o tym, ile osób udalo sie wyleczyc, poniewaz•
suma pieniedzy, która dysponuje ta komisja jest bardzo duza i trafia czesto do tych samych

osób.

Wójt Gminy Maria Kopczewska powiedziala, ze na terenie naszej Gminy sa dwie osoby,

które nie pija i sa trzezwymi alkoholikami.

Radna Maria Wróbel powiedziala, ze tereny Widzewa zarazone sa ta choroba, ale 2 osoby

wyleczone daja nadzieje, ze mozna ten nalóg przezwyciezyc. Jest to bardzo pozytywny

przyklad dla pozostalych osób.

Radna Bozena Ziólkowska stwierdzila, ze absurdem jest fakt, ze rodzina zglasza taki

problem, a osoba uzalezniona musi wyrazic zgode na podjecie leczenia osobiscie. Z praktyki

wiem, ze cala praca Komisji jest bezuzyteczna.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak stwierdzila, ze w tym temacie potrzebna jest

profilaktyka, poniewaz w tej chwili juz mlodziez ma problemy z naduzywaniem alkoholu.

Wobec braku innych glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w spraWIe

sprawozdania z wykonania budzetu w zakresie realizacji programu profilaktyki

i rozwiazywania problemów alkoholowych w 2007 rok - glosowalo 13 radnych, glosów

przeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.2.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski przedstawil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiazywania problemów

alkoholowych na 2008 rok. Realizatorami programu sa m.in. jednostki oswiatowe.

Przedstawiony program nie rózni sie wiele od programu z roku poprzedniego i w najblizszym

czasie bedziemy chcieli przekazac prowadzenie tego zadania do Gminnego Osrodka Pomocy

Spolecznej w Ksawerowie.
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Wobec braku innych glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie uchwalenia

gminnego programu profilaktyki i rozwiazywania problemów alkoholowych na 2008 rok 

glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.3.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski przedstawil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2008 rok .•
Projekt uchwaly zawiera tabele, która przedstawia program dzialania na 2008 r. Z informacji

uzyskanych z naszego rewiru dzielnicowych wiemy, ze na terenie naszej Gminy nie

stwierdzono problemów z narkomania.

Wobec braku innych glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie uchwalenia

Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2008 rok- glosowalo 13 radnych,

glosów przeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

AdA.

W tym punkcie Przewodniczaca Komisji poinformowala, ze po najblizszej sesji w dniu 30

kwietnia 2008 r. zwoluje posiedzenie Komisji Samorzadowo-Spolecznej na temat

Sprawozdania z dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej i Srodowiskowego

Domu Samopomocy w Ksawerowie.

Ad.5.

Wobec zrealizowania porzadku obrad Przewodniczaca Helena Rusak o godz. 9.45. zamknela

wspólne posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

•

INSPEKTOR~Iwona KUlczYnslia)-

Zalaczniki:

I.Proponowany porzadek obrad.

2.Lista obecnosci radnych.

3.Lista obecnosci gosci.

4.Projekty uchwal na XXVII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów

przewodniczyla

PRZEVVO U i\J I CZACAKOMISJI SAMORZADOWO-SPOLECZNEJ

Rady ~( iny K~awer6w
. , r\t:; o..Jvv

He ena Rusak
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